
 

 

 

 

 

 

 

 

͛Ɛ-Hertogenbosch, 12 februari 2015 

 

Schriftelijke vragen van de Statenfracties van de Partij voor de Dieren, GroenLinks en PvdA aan het 

college van Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende uitlatingen van 

gedeputeerde Pauli tijdens zijn bezoek aan Biomoer te Moerstraten op 11 februari 2015 (1). 

 

Geachte college, 

 

1. Kent u het bericht ’Bert Pauli begrijpt frustraties Biomoer’ uit BN de stem van 12 februari 

2015? 

2. Heeft BN de Stem de gedeputeerde juist geciteerd als er staat: "Hij beloofde om met 

wethouder Ton Linssen van Bergen op Zoom te bellen om de gemeente te vragen haar 

bezwaren tegen Biomoer in heroverweging te nemen. Dat kan wellicht schelen bij het 

oordeel van de bestuursrechter."? 

3. Bent u met ons van mening dat een gedeputeerde zich niet moet mengen in bestuurlijke 

aangelegenheden van gemeentes, zeker als er al een besluit van de gemeenteraad is 

genomen en zeer zeker als een besluit onder de rechter is? Zo nee, waarom niet? 

4. Zo ja, bent u met ons van mening dat de gedeputeerde tijdens zijn bezoek aan Biomoer 

buiten zijn boekje is gegaan? Zo nee, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marco van der Wel 

Partij voor de Dieren 

 

Patricia Brunklaus 

GroenLinks 

 

Antoinette Knoet 

PvdA 

 

(1) http://www.anp360.nl/nieuws/article/13324964?h=453126ce5c1cb34d8f3d3ace94fe313d 
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